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Z Á P I S N I C A 

 
z 9. riadneho zasadnutia 

Komisie Mestského zastupiteľstva mesta Prešov 
pre územný plán, výstavbu, dopravu a životné prostredie, 

 ktoré sa konalo dňa 04.07.2017 od 14,00 hod.  
v zasadacej miestnosti Mestského úradu, Jarková 24, 3.poschodie 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Rastislav Mochnacký.   
Na začiatku rokovania bolo prítomných 6 členov komisie. 
 
 

 
Program rokovania 

1. Informácia o dopravnom riešení Košickej ulice 
Predložil:

 
 Ing. Stanislav Ondirko, vedúci odboru dopravy a životného prostredia 

2. Rôzne 
3. Záver 

 
Do bodu Rôzne Ing.arch. Mária Čutková požiadala komisiu zaradiť materiál o investičnom 
zámere vybudovania chodníka slávy. Za takto navrhnutý program rokovania komisia hlasovala 
takto: 
 
Hlasovanie: za: 6 
                    proti: 0 
                    zdržal sa: 0 
 
Za overovateľov zápisnice boli určení Ing. Ing. Richard Drutarovský a Ing. Marta Kollárová, 
PhD. 
 
 

Informácia o dopravnom riešení Košickej ulice – predložil Ing. Stanislav Ondirko, vedúci odboru 
dopravy a životného prostredia, ktorý v úvode vychádzal z prezentácie zmien organizácie dopravy 
v meste Prešov po uvedení do prevádzky stavby: „I/68 Prešov, odbočka Škultétyho – ZVL“, II.etapa 
(Nábrežná komunikácia). Predmetné zmeny sa týkajú predovšetkým Košickej ulice. Oboznámil 
prítomných s termínmi uvedenia danej stavby do prevádzky. Cieľom týchto opatrení na Košickej ulici je 
zvýšiť dopravnú priepustnosť, odstrániť vytváranie kolón. Na Košickej ulici od predajne OBI po most 
s riekou Sekčov bude v najbližšom období realizovaná oprava  vozovkového krytu a následne zmena 
organizácie dopravy s vytvorením štyroch jazdných pruhov. Obdobné dopravné opatrenia budú vykonané 
aj na uliciach Masarykovej a Východnej.  

K bodu 1. : 

 
Medzi prítomnými sa rozvinula plodná diskusia. 
 
K tomuto bodu komisia neprijala uznesenie. 
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V bode Rôzne vystúpila Ing.arch. Mária Čutková s prezentáciou investičného zámeru stavby 
chodníka slávy v meste Prešov. Predmetný investičný zámer sa týka úseku od námestia pred 
Novou scénou DJZ, pokračuje územím Ekumenickej uličky, Záhradou umenia, Kmeťovým 
stromoradím a končí jeho vyústením na Vajanského ulicu. Zámer má slúžiť k prezentácii 
významných prešovských kultúrnych osobností.  

K bodu Rôzne: 

 
Ing. Drutarovský mal pripomienku, aby daný priestor spĺňal polyfunkčné využitie – nebol 
samoúčelný a vhodne umelecky stvárnený a aby obsahoval priestory na exteriérové aktivity 
Ing. Kollárová, PhD. preferovala ideu stvárnenia daného investičného zámeru formou parkového 
priestoru 
Ing. Mochnacký analyzoval, že celá zástavba daného územia pochádza z obdobia 19.storočia 
a tento dopravný koridor tvoril v minulosti náhradné korzo smerom k mestskej časti Hušták. 
Ing.arch. Čutková prezentovala názor, že podstatnou úlohou bude nájsť jednoliatu ideu a tento 
priestor netriešiť. Riešiť tento zámer ako celok a nie iba jeden mostík ponad Metodovu ulicu.  
Ing. Mochnacký navrhol, aby sa k danému investičnému zámeru pripravilo zadanie pre otvorenú 
architektonickú súťaž návrhov.  
Mgr. Hurný navrhol prepojenie Kmeťového stromoradia so Záhradou umenia.  
Ing.arch. Čutková prezentovala názor zahrnúť túto aktivitu do návrhu rozpočtu mesta na rok 
2018.  
 
Uznesenie č. 14/2017 
Komisia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov pre územný plán, výstavbu, dopravu a životné 
prostredie k príprave investičného zámeru „Chodník slávy“ 
odporúča pripraviť zadanie pre  verejnú anonymnú architektonickú súťaž návrhov  na „Kmeťovo 
stromoradie“, ktorého súčasťou bude nielen „Chodník slávy“ ale aj „Záhrada umenia“.  
 
Hlasovanie: za: 7 
                    Proti: 0 
                    Zdržal sa: 0 
 
V bode Rôzne ďalej odzneli požiadavky členov komisie na augustové rokovanie  komisie 
 

1. Doložiť stav plnenia na obstaranie dokumentácie pre ÚR stavebnej akcie „Prepojenie 
ulíc Jesenná – Tichá dolina“ (Ing. Malaga) 
Zodpovedá: Ing.arch. Čutková, OHAM 
 

2. Doložiť stav plnenia na obstaranie technickej štúdie „Protipovodňové opatrenia na 
Šidlovskom a Malkovskom potoku“ (Ing. Mochnacký) 
Zodpovedá: Ing.arch. Čutková, OHAM 

 
3. Doložiť aktuálny stav výstavby parkovísk na celom území mesta Prešov (Ing. Szidor 

a Ing. Malaga). Ing. Malaga sa  zaujímal, že ktoré parkoviská sa budú realizovať ešte 
v roku 2017a v akom sú štádiu realizácie. 
Zodpovedá: Ing. Koháni, OIV 
 

4. Ing. Malaga: vo vzťahu k návrhu VZN o parkovaní žiada doložiť, kde sa plánujú 
parkoviská pre návštevníkov na sídlisku Šváby.  
Zodpovedá: Ing. Ondirko, ODaŽP 
 

5. Ing. Drutarovský žiadal riešiť výsadbu zelene na pozemku za protihlukovou stenou na 
ulici Pod Kalváriou 
Zodpovedá: Ing.arch. Čutková, OHAM 
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6. Ing. Drutarovský ďalej upozornil na pozemok, ktorý je vo vlastníctve mesta Prešov a je 
značne zanedbaný. Jedná sa o pozemok pri frekventovanej cyklistickej trase v území 
medzi vodným tokom Torysa, Zimným štadiónom a nedokončenou stavbou mestskej 
plavárne. Žiada vykonať na danom pozemku údržbu. 
Zodpovedá: Ing. Ferenčíková, OKS 

 
7. Ing. Szidor žiada riešiť prístup k Zimnému štadiónu a cyklistickému velodromu 

z Nábrežnej komunikácie v úseku oproti ulici Za Kalváriou 
Zodpovedá: Ing.arch. Čutková, OHAM 

 
8. Ing. Malaga požiadal o výjazdové zasadnutie komisie MsZ pre ÚP,V,DaŽP na zistenie 

dopravnej situácie na Košickej ulici v meste Prešov 
Zodpovedá: Ing.arch. Čutková, sekretárka komisie 

 
9. PhDr. Lipka, PhD. poďakoval za organizáciu a realizáciu zasadnutí komisií za I.polrok 

2017. 
 
 
 

Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 
ZÁVER 

 
 
 
 
 
Ing.arch. Mária Čutková, v.r.                       Ing. Rastislav Mochnacký, v.r. 
sekretárka komisie      predseda komisie 
 
 
 
        Overovatelia zápisnice: 
 

Ing. Richard Drutarovský, v.r. 
 
Ing. Marta Kollárová, PhD., v.r. 
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